
Usnesení z 12. (44.) zasedání Rady ÚEB AV ČR, v. v. i. 

6/2013 

 

Zasedání se konalo dne 13. prosince 2013 
ÚEB, Lysolaje, Rozvojová 263, zasedací místnost ve 4. patře, 10:00 

Přítomni:  Burketová, Honys, Strnad, Vágner, Valentová, Vaňková 

Omluveni: Brzobohatý, Lipavský, Nedělník, Spíchal, Wimmer 

Přizváni:  Martinec,  Malbeck 

Zapsala:  Plchová 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu, přijetí programu R. Vaňková
2.  Aktuální čerpání rozpočtu ÚEB M. Vágner
3. Rozpočtový výhled na 2014 M. Vágner
4. Prodloužení platnosti příloh Mzdového předpisu R. Vaňková
5. Organizační řád – aktualizace M. Strnad
6. Různé 

 

1.  Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o aktuálním čerpání rozpočtu ÚEB. 
Čerpání rozpočtu probíhá podle plánu.  Rada vzala informaci na vědomí. 

 
2.  Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o rozpočtovém výhledu ÚEB na rok 2014.  

Rada vzala informaci na vědomí.  
 
3.  Rada projednala stávající znění Mzdového předpisu a jeho příloh. Po aktualizaci tento 

předpis schválila.  

4.  Rada vyslechla informaci Miroslava Strnada o plánovaném začlenění LRR do 
programu NPU v CR Haná. Rada schválila změnu Přílohy 1 Organizačního řádu 
(příloha 1 usnesení). Organizační řád bude aktualizován a schválen per rollam. 

 
5. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o aktuálním stavu přípravy Strategie AV. 

Rada vzala informaci na vědomí.  
 
6. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o průběhu hodnocení laboratoří. Rada 

vzala informaci na vědomí.  
 
7. Rada vyslechla informaci Radomíry Vaňkové o návrhu Dr. Štorchové uskutečnit 

hlubší hodnocení, které by se věnovalo strategii vývoje jednotlivých laboratoří. Rada 
se rozhodla věnovat této strategii v příštím roce (v rámci přípravy na mezinárodní 
hodnocení).  

 
8.  Rada vyslechla zprávu Jana Martince o stavu přístrojového parku ÚEB Lysolaje. Do 

poloviny ledna bude zveřejněn kompletní seznam cennějších přístrojů a jejich 
lokalizace. Rada vzala informaci na vědomí.  

 



9. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o vypořádání věcných břemen. Rada vzala 
informaci na vědomí. 

 
10. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o připravované směně a prodeji v části 

areálu Čejetice (a kontrole stavu lokality). Rada vzala informaci na vědomí.  
 

11. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o současném stavu areálu stará Karlovka. 
Rada vzala informaci na vědomí.  

 
12. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o Dni otevřených dveří a EU programu pro 

ZŠ. 16. ledna se uskuteční exkurze ZŠ v Lysolajích. Rada vzala informaci na vědomí. 
 

13. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o námitkách ředitelů akademického areálu 
Lysolaje vůči nové letové dráze a obchvatu Suchdola. Rada vzala informaci na 
vědomí. 

 
14. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o harmonogramu přípravy rozpočtu. Rada 

vzala informaci na vědomí. 
 
15. Rada vyslechla informaci Heleny Plchové o dvou podávaných projektech TAČR 

(Wimmer, Spíchal), které schválila per rollam v období mezi 43. a 44. schůzí (od 12. 
listopadu 2013). 

 
16. Martin Vágner informoval o získání dalších dvou stipendií podpory postdoktorandů: 

uspěly Jana Drabešová a Jana Čížková. Program podpory bude pokračovat i v dalších 
letech. 

 
17.  Příští zasedání Rady se bude konat v únoru 2014, termín bude upřesněn.  
 
 
 

Počet příloh: 1 

Zapsala: H. Plchová 

Za správnost: R. Vaňková 

 


